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ACTA DEL CONSELL (191) DEL DEPARTAMENT DE FINANCES I 

COMPTABILITAT 

Núm. de la sessió: 191 

Data: 2 de desembre de 2021 

Hora: 13:00 h 

Lloc: seminari C1-134 

 

Nombre total de membres del Consell: 31, dels quals 22 son assistents al consell i 9 son 

absents. 

 

 

Relació d’assistents (Reunió Híbrida virtual-presencial) (22): 

Alcarria Jaime, José 

Alemany Palomo, Núria 

Aragó Manzana, Vicent  

Arnau Paradís, Andreu 

Balaguer Coll, Mª Teresa 

Barrachina Monfort, Alejandro  

De Mingo López, Diego Víctor 

Domínguez Catalá, Sergio 

Fernández Izquierdo, Mª Ángeles  

Ferrero Ferrero, Idoya 

Fuertes Fuertes, Iluminada 

Gill de Albornoz Noguer, Belén 

Lafuente Luengo, Juan Ángel  

Maset Llaudes, Mª Amparo 

Matallín Sáez, Juan Carlos  

Nieto Soria, Mª Luisa 

Pucheta Martinez, Mª Consuelo 

Rodriguez Gallego, Roberto 

Salvador Aragó, Enrique 

Silvestre Capilla, Fermín 

Soler Domínguez, Amparo 

Tirado Beltrán, José Miguel  

 

Relació d’absents: (Reunió Híbrida virtual-presencial) (9) 

 

Balaguer Franch, Rosario (excusa l’assistència) 

Cabedo Semper, J. David (excusa l’assistència) 

Escrig Olmedo, Elena (excusa l’assistència) 

Martínez Ramos, Miguel (excusa l’assistència) 

Masanet Llodrá, Mª José (excusa l’assistència) 

Muñoz Torres, Mª Jesús (excusa l’assistència) 

Rivera Lirio, Juana Mª (excusa l’assistència) 

Sales Calpe, Ricardo 

Vico Martínez, Antonio (excusa l’assistència) 
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Ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (núm. 190). 

L’acta de la sessió 190 s´aprova per unanimitat.  

 

2. Informe del director.  

 

a) Informació sobre modificacions en el trigrau. 

El Director informa sobre la proposta realitzada per la Facultat de Ciències Jurídiques i 

Econòmiques respecte al trigrau: graus en Administració d’Empreses, Màrqueting, 

Economia, Finances i comptabilitat i Internacional. Amb aquest últim estan tots d’acord, 

plantejant què s’afegiran grups en anglès en els cursos tercer i quart, i una estada en una 

facultat estrangera. En la propera reunió dels directors de departament amb el deganat de 

la facultat què tindrà lloc avui mateix es votarà respecte a la viabilitat d’aquesta proposta. 

 

El director informa sobre la disminució dels crèdits corresponents als graus en els quals 

el nostre departament imparteix classes, indicant que la impartició de classes en valencià 

permetrà el manteniment dels grups. 

La professora Mª Ángeles Fernández pregunta sobre varies qüestions referides a la 

modificació dels graus, en concret sobre si el nou grau durà el títol de Adem o de Aem, 

quines són les modificacions del títol de Fico i si aquestes ja s’han presentat. Indica la 

conveniència que el professorat opine sobre les modificacions del nostre títol, sobre tot el 

que respecta a les assignatures i contingut, què haurien de ser actuals, i que el procés siga 

transparent, prevalent l’opinió del professorat del departament. La professora Idoya 

Ferrero i el professor Juan Ángel Lafuente recolzen lo exposat en aquesta intervenció. La 

professora Iluminada Fuertes indica el perill que la proposta presentada siga tinguda com 

a definitiva pel vicerectorat. 

El vicedegà del grau de Fico, Enrique Salvador, indica que es va presentar una primera 

proposta en la comissió de titulació i després es va tantejar a diversos ocupadors i 

empresaris a manera de consulta. Indica també que el contingut presentat serà objecte de 

modificació una vegada es recullen els suggeriments de tot el departament. 

El director Vicent Aragó indica que en primer lloc es tractava de defendre l’existència 

d’un grau de Fico, i posteriorment de fer la proposta del contingut, per la qual cosa aquesta 

informació que se va enviar al vicerector està pendent de modificació enfront dels canvis 

que consideren els professors i professores del departament. Indica a més a més, què 

traslladarà a tot el departament tota la informació que reba sobre aquest tema. 
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b) Informació sobre execució pressupostària del departament 2021. 

El director informa sobre l´adquisició d’ordinadors per a substituir els obsolets amb diners 

de lliure disposició. Es canviaran tots els ordinadors dels associats i els de set professors 

a temps complet. Respecte als diners dirigits a la investigació, informa de la quantitat 

indicant que aquesta es pot dedicar al pagament de congressos, i insta també els professors 

que indiquen alguna idea sobre aquest tema que permeta incloure activitats addicionals 

en el grup de les despeses en aquest apartat. 

 

 

3. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.  

La professora Idoya Ferrero informa sobre la publicació de la convocatòria Erasmus 

2022-2023, i demana als professors i professores informar l’estudiantat. 

 

4. Qüestions de tràmit.  

No n’hi ha cap intervenció. 

 

5. Torn obert de paraules.  

No n’hi ha cap intervenció. 

 

 

Atès que no hi ha més temes per tractar, el Director, després d’agrair l’assistència, a les 

14:05 hores alça la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

Vist i plau, 

La secretària       El director 

 

 

 

 

 

Amparo Maset Llaudes     Vicente Aragó Manzana 


